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Z A P I S N I K 
sa 30. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 6. listopada 2017. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 
 

 

Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Katarina Mihelčić, Gordana Piskač, pročelnica JUO, 

Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za proračun i financije Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 

komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada 

Delnica, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Mirna Janeš, voditeljica 

Programa „Pomoć u kući starijim osobama“ i „Osobni asistent“, Alen Udovič, direktor GSC Delnice, 

Dražen Rački, JVP Delnice, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela 

Grada Delnica, samouprave i uprave,. 
Ispričali izostanak: Indira Rački Joskić, Iva Žagar, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici 

prisustvuje Zrinka Ružić. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

PETAR HRG 

- Održan je sastanak u Novom listu po pitanju planiranih troškova marketinga u prosincu. 

- Aktivnosti na organiziranju adventskog programa. 

- U Ljubljani, u slovenskom ministarstvu nadležnom za vode, održan je sastanak po pitanju naših 

planiranih projekata uz rijeku Kupu. Što se njih tiče, uz određene uvjete, možemo nastaviti s 

aktivnostima. 

- Aktivnosti vezane uz jesensku Bilboard kampanju i pripreme za plaćanje kampanje. 

- Danas se održava sastanak s direktorom HTZ. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Izrađen je i dostavljen Godišnji plan udruge za sljedeću godinu. 

- Izrađena je i dostavljena mjesečna specifikacija prema nadležnom ministarstvu kao i izvještaj o 

pruženim uslugama prema Centru za socijalnu skrb. 

- Izrađene su i dostavljene fakture za korisnike koji sami plaćaju usluge pomoći u kući. 

- Održan je sastanak s djelatnicima radi predaje dokumentacije za plaće. 

- Održan je sastanak s logopedicom. 

- Pružene su sve potrebne usluge pomoći u kući i logopedske rehabilitacije. 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Tematskim aktivnostima (likovna, glazbena, tjelesna, eko-kviz) obilježen je Dječji tjedan. 

- Sljedeći tjedan će biti završeni radovi na kuhinji. Inspektor zaštite na radu bio je u nadzoru i sve 

je u redu, čekamo još pregled i zapisnik sanitarne inspekcije.  

- Teško je napraviti program u Vrtiću zbog toga što su trenutno dvije odgajateljice, pedagoginja i 

pomoćna kuharica na bolovanju. 

- Komunikacija s Knjigovodstvenim servisom radi izrade Financijskog plana za iduću godinu. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Rješenja za komunalni doprinos. 

- U Goranskoj ulici počelo je asfaltiranje nogostupa, idućeg tjedna kreće se s postavom asfalta na 

cesti. 



- Asfaltiranje pristupne ceste i parkirališta kod mrtvačnice je napravljeno, kroz vikend će biti 

dovršeno do kraja. Napravljena je i cesta oko groblja. 

- Priprema za asfaltiranje u Lešnici, Čednju i Brodu na Kupi kreće u subotu.  

- Izdan je nalog za asfaltiranje udarnih rupa. 

- Po nalogu komunalnog redara dovršen je popravak javne rasvjete u Delnicama. 

- Pregled i ovjera građevinskih knjiga za održavanje nerazvrstanih cesta. 

- S obzirom na Rješenje Ustavnog suda o ukidanju članka 29. Zakona o upravljanju državnom 

imovinom poslan je dopis Ministarstvu državne imovine i Poreznoj upravi zajedno s računima 

za ovu godinu. Slijedi slanje ovrha DUUDI za 2016. godinu na iznos od 1.266.000 kuna plus 

190.000 kuna kamata. Gradonačelnik je zatražio da se točno provjeri kome se šalje ovrha s 

obzirom na to da DUUDI više ne postoji nego je pravni slijednik Ministarstvo za državnu 

imovinu. Isto je i s Agencijom za upravljanje državnom imovinom čiji je pravni slijednik 

DUUDI.  Raspravljalo se i o pitanju komunalne naknade za MORH budući Zakon o obrani nije 

promijenjen. Gradonačelnik smatra da svakako treba ići s ovrhom.  

- Računi za javne površine i zakup poslovnog prostora. 

- Aktivnosti prometnog redarstva. 

- Dobiven je upit o parkiranju kamiona, iz kojih se prodaje za vrijeme sajmišnog dana u Školskoj 

ulici, na prolaze prema dvorištima. Dogovoreno je da će se problem riješiti već idućeg četvrtka 

zajedno s direktoricom „Risnjak-Delnice“ d.o.o.  

- Deratizacija u Delnicama, Brodu na Kupi i Crnom Lugu. 

- Asistencija s Policijom oko rušenja stabla za KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. Gradonačelnik je 

zatražio da se sanira taj dio, te da se poreže korijenje. 

- Komunalni i prometni redar popunjava upit Hrvatskih cesta vezan uz zimsku službu. Radi se o 

puno podataka u GIS programu što zahtijeva dosta vremena. 

- Ugovor o zakupu javne površine – rampa za sanjkalište. 

- Održavanje objekata u vlasništvu Grada vezano za Plan. 

- Pripreme za sastanak s izvođačem vezano za projekt E-županija. 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Izrada tromjesečnih financijskih izvještaja. 

- Izvještaj o kreditima pripremljen za Ministarstvo financija. 

- Aktivnosti na izradi Plana Proračuna za iduću godinu i projekcija za sljedeće dvije godine. 

- Održan je sastanak s proračunskim korisnicima. 

- Prisustvovanje sastanku u KBC vezano na specijalističke službe. 

- Stanovi sa stanarskim pravom, obračun plaća, obračun za volontere i MO Brod na Kupi, 

knjiženje faktura, ažuriranje izvoda, plaćanje obveza. 

- Aktivnosti na projektu Strateški plan razvoja turizma i Projektu Reciklažno dvorište. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Izrađen ugovor o kupoprodaji zemljišta nakon provedenog natječaja. 

- Izdavanje rješenja za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada i izdavanje potvrda o uplati. 

- Državna uprava za zaštitu i spašavanje održat će osposobljavanje Stožera CZ u studenome 2017. 

- Pregled ugovora za izgradnju širokopojasne infrastrukture i davanje mišljenja na isti. 

- Službene novine poslane su u Središnji digitalni ured RH. 

- Izrada Ugovora o sufinanciranju vrtića u Čabru prema podnesenim zahtjevima. 

- Aktivnosti vezane uz obuku vijećnika u suradnji s Udrugom gradova. 

- Ugovori o financiranju međumjesnog prijevoza učenika Srednje škole iz Lučica. 

- Ugovor o sufinanciranju smještaja djece u Vrtić „Snješko Smješko“. 

- Prikupljanje podataka o brojevima računa korisnika zajamčene minimalne naknade za isplatu 

sredstava za ogrjev. 

- Ovjera radnih vremena ugostiteljskih objekata. 

- Pregled akata za JVP Delnice. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Most preko Kupice bit će dovršen sljedeći tjedan, sav je materijal nabavljen, drveni dio je na 



impregnaciji. 

- Projektantu je dostavljen projekt kanalizacije i svi ostali dokumenti kako bi mogao započeti s 

projektiranjem ceste u Lučicama. 

- Dovršavaju se radovi na delničkom groblju. 

- Podnesen je zahtjev za uporabnu dozvolu za rasteretni kanal. 

- Izrada potvrda na glavne projekte. 

- Vezano na kanalizaciju Kuželj i problematiku pročistača, održan je sastanak s Komunalcem, a 

dogovoren je i sastanak sa slovenskom stranom. 

- Aktivnosti vezane uz izradu Proračuna za sljedeću godinu. 

- Zaprimljen je zahtjev za prijavu prebivališta u romskom naselju, te je dogovoreno da će se 

izraditi dokument temeljem kojeg će se službenici JUO ravnati o tome kako i kome dozvoliti 

prijavu boravišta i prebivališta. 

- Rješavanje problema parkiranja u drugom redu kuća u Supilovoj ulici. 

- Dostava podatka Zavodu za prostorno uređenje PGŽ koji ažuriraju bazu planova. 

 

ALEN UDOVIČ 

- Finalne pripreme za nabave. 

- Pripremali su se financijski podaci u smislu davanja podataka za planove za iduću godinu i 

finaliziranje ove godine, da se napravi presjek stanja 

- Sastanci u upravnim odjelima PGŽ. 

- Organiziran je dolazak inženjera za pregled kuglane, sljedeći tjedan očekuje se rješenje. 

- Organiziran je servis centralnog grijanja za kafić na klizalištu. 

- Košnja na Platku. 

- Dovršavaju se skijaške skakaonice. 

- Prisustvovanje Konferenciji „Može li Hrvatska 365“ s dužnosnicima Ministarstva turizma i 

HTZ, te Ministarstva gospodarstva Slovenije i direktorice TZ Slovenije. 

- Završena je priča oko lokacijske dozvole za rekonstrukciju nogometnog igrališta. 

- Na inicijativu direktora GSC danas u Delnice dolazi direktor HTZ koji kreće u obilazak 

kontinenta baš iz Delnica, a sastat će se s direktorima TZ Gorskog kotara i direktoricom TZ 

„Kvarner“. Poslije sastanka posjetit će Platak. 

- Ostale redovne aktivnosti kroz održavanje, izdavanje faktura, vođenje računovodstva. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Nije bilo intervencija. 

- Na županijskom natjecanju „B“ ekipa osvojila je prvo mjesto. 

- Vožnja školske djece u Ravnu Goru. 

- Teorijska nastava, ručni aparati za gašenje, usis vode – vježba na Potoku. 

- Rušenje stabla. 

- Održano je predavanje i polaganje ispita iz zaštite na radu. 

- U svakoj smjeni mora biti jedna osoba koja je ujedno i povjerenik zaštite na radu. 

- Aktivnosti vezane uz izradu Financijskog plana. 

- Smanjen je iznos koji se plaća DVD-u  za korištenje prostora s 10.000 kuna na 7.800 kn 

mjesečno. 

- Rješavanje mobilne i stabilne telefonije. 

- Popravak svjetlosne linije, betonaža kod statue sv. Florijana na ulazu u Vatrogasni dom. 

- Komunikacija s protupožarnom inspekcijom prema kojoj v.d. zapovjednika ne može raspisati 

natječaj za zapovjednika i zamjenika zapovjednika. Gradonačelnik se s time ne slaže jer v.d. 

upravo postoji kako bi kompenzirao sve ovlasti zapovjednika iz razloga zbog kojeg nema 

zapovjednika, da bi sustav mogao funkcionirati. 

 

 

Dovršeno u 9,00 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 


